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Tid Tisdagen den 13 september 2016 kl. 15.00 – 17.05 

 

Plats Tekniska Nämndhuset, Fleminggatan 4 

 

 

 

Närvarande: 

 

Politiker: 

Elin Olsson (MP), ordförande 

Jan Valeskog (S) 

Margareta Stavling (S) 

Lennart Tonell (MP) 

Birger Kato (S) 

Anna Forssell (S) 

Anna Bäcklund (MP) 

Veronica Eriksson (MP) 

Maria Ljuslin (V) 

Markus Berensson (C) 

 

Föredragande:  

Hans Viken, Eneo Solutions 

Örjan Lönngren, miljöförvaltningen 

Sverker Henriksson, stadsledningskontoret 

Elisabeth Rosenquist, stadsträdgårdsmästare, trafikkontoret 

 

Dessutom närvarar bland annat Håkan Falk från exploateringskontoret, 

Robert Tjulin och Johanna Wikander från fastighetskontoret samt inbjudna 

byggherrar. 

 

 
Inledning 
Ordföranden Elin Olsson (MP) inleder med att välkomna alla till rådets 

möte samt presenterar dagens program som har temat solel samt riktlinjer 

för ett grönare Stockholm.  
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Solel, Hans Viken från Eneo Solutions samt Örjan Lönngren från 
miljöförvaltningen 

Hans Viken berättar att utvecklingen av solceller i Sverige har ökat snabbt 

de senaste åren. Enligt undersökningar från bland annat SIFO så vill två av 

tre av svenska folket ha solceller själva och 80% av svenskarna vill att 

Sverige ska satsa mer på solceller. Hans Viken berättar vidare om hur det 

går till att skaffa solceller samt vilket värde solceller skapar. 

 

Örjan Lönngren berättar om Stockholms stads solcellssatsningar. Det finns 

solcellsanläggningar i Frihamnen, Nynäshamn och Kapellskär. I Järva har 

det installerats 10 000 solpaneler som täcker ca 15-20% av fastighetens 

elbehov. I Norra Djurgårdsstaden finns krav på byggherrarna att installera 

solcellsanläggningar, dessa krav uppfylls. 

 

Efter föredragningen ges utrymme för frågor.  

 

Elin Olsson tackar för föredragningarna. 

 

 
Riktlinjer för ett grönare Stockholm, Sverker Henriksson från 
stadsledningskontoret samt Elisabeth Rosenquist, 
stadsträdgårdsmästare, trafikkontoret 

Sverker Henriksson berättar om bakgrunden, att det finns ett uppdrag i 

budgeten att ta fram riktlinjer samt hur arbetet med riktlinjerna har gått till. 

Det har tidigare funnits ett antal olika styrdokument som man nu vill få ihop 

till ett. Det förslag som nu finns har idag gått ut på bred remiss i staden.  

 

Elisabeth Rosenquist berättar vidare om innehållet i riktlinjerna. Det finns 

övergripande riktlinjer, utifrån dessa har en strategisk vägledning tagits fram 

i de olika skedena planering, utredning, genomförande och förvaltning. När 

det gäller planering, genomförande och förvaltning är tanken att det ska 

rymmas i det ordinarie arbetet. Det kommer även att tillsättas en strategisk 

samordningsgrupp som ska ledas av Elisabeth. 

 

Elin Olsson tackar för föredragningarna. 
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Rundabordssamtal 

Deltagarna delas in i två grupper för rundabordssamtal kring de utmaningar 

som finns i förslaget till riktlinjer för ett grönare Stockholm. Grupperna 

innehåller en blandning av politiker, tjänstemän och byggherrar. 

 

 

*** 

 

Ordföranden Elin Olsson (MP) avslutar mötet och tackar för engagemanget. 

 

*** 

 

Antecknat av  

Lena Mittal 


